

The Royal Garden 帝苑酒店

2018 Year Round Offer with Terms and Conditions

Promotions:

Outlets 餐廳	Offers 優惠
The Greenery Coffee Shop 雅苑座	- 20% discount on lunch buffet and dinner buffet (except Friday to Sunday, Public Holiday and Eve of Public Holiday) - 自助午餐及晚餐可享八折 (星期五至日、公眾假期及前夕除外)
Le Soleil (Vietnamese Cuisine) Le Soleil 越南餐廳	- 10% discount on a la carte menu (except Friday to Sunday, Public Holiday and Eve of Public Holiday) - 惠顧主餐牌可享九折優惠(星期五至日、公眾假期及前夕除外)
Sabatini Ristorante Italiano Sabatini 意大利餐廳	- 15% discount on a la carte menu (except dinner on Friday to Sunday, Public Holiday and Eve of Public Holiday) - 惠顧主餐牌可享八五折優惠 (星期五至日、公眾假期及前夕晚市除外)
Inagiku Grande Japanese Restaurant (Kowloon Branch) 稻菊日本餐廳 (九龍分店)	- 10% discount on a la carte menu and set menu (except dinner on Public Holiday and Eve of Public Holiday) - 惠顧主餐牌及套餐可享九折優惠 (公眾假期及前夕晚市除外)
Dong Lai Shun (Beijing & Huaiyang Cuisine) 東來順	- 15% discount on a la carte menu (except lunch on Saturday to Sunday, Public Holiday and Eve of Public Holiday; dinner on Friday to Sunday, Public Holiday and Eve of Public Holiday) - 惠顧主餐牌可享八五折優惠 (午市: 星期六、日、公眾假期及前夕除外 晚市: 星期五至日、公眾假期及前夕除外)
The Royal Garden Chinese Restaurant 帝苑軒	- 12% discount on a la carte menu (except lunch on Sunday, Public Holiday and Eve of Public Holiday) - 惠顧主餐牌可享八八折優惠 (星期日、公眾假期及前夕午市除外)
J's Bar Bistro J's 酒吧	- 10% discount on food and beverages on Monday - Saturday (except happy hour) - 15% discount on food and beverages on Sunday (except happy hour) - 星期一至六食品及飲品九折 (歡樂時光除外) - 星期日食品及飲品八五折 (歡樂時光除外)
Fine Foods 帝苑餅店	- 12% discount on home-made items only with HK\$200 net purchase or above(except Friday to Sunday, Public Holiday and Eve of Public Holiday) - 惠顧自家製食品滿港幣二百元正可享八八折優惠(星期五至日、公

	眾假期及前夕除外)
--	-----------

**Terms and Conditions:**

1. The offers are valid for dine-in consumption only (excepts Fine Foods)
2. The offers are valid for maximum of 12 persons only
3. The offers are not valid to beverages (excepts J's Bar Bistro) and 10% service charges.
4. The offers are not valid on New Year's Day, 1<sup>st</sup> to 3<sup>rd</sup> Chinese New Year, St. Valentine's Day and Eve, Easter Holidays, Mother's Day and Eve, Father's Day and Eve, Mid-Autumn Festival and Eve, Winter Solstice, December 10-31, 2018, Firework Display Evenings, Public Holidays and Eve of Public Holidays, (January 15 – February 19, and September 17- 25, 2018 NOT applicable on Fine Foods)
5. The offers are not valid to the sales of seasonal tickets and festive goodies.
6. The offers are not valid to VIP rooms, wedding events, banqueting, meetings and special menu
7. The offers are only valid on the consumption of homemade items at Fine Foods
8. The offers cannot be used in conjunction with other offers
9. The offers cannot be exchanged for cash or other products
10. The Royal Garden reserves the right for final decision in case of any dispute

**條款及細則:**

1. 優惠只限於堂食 (帝苑餅店除外)
2. 優惠每次最多十二人享用
3. 優惠不適用於酒水(J's 酒吧除外)及加一服務費
4. 優惠不適用於元旦、農曆新年初一至初三、情人節及前夕、復活節假日、母親節及前夕、父親節及前夕、中秋節及前夕、冬至、2018 年 12 月 10 日至 31 日、煙花匯演晚上、公眾假期及前夕、(2018 年 1 月 15 日至 2 月 19 日及 9 月 17 至 25 日 - 不適用於帝苑餅店)
5. 優惠不適用於節日門票銷售及節日食品
6. 優惠不適用於貴賓房、婚宴、宴會、會議及特別套餐
7. 帝苑餅店優惠只適用於自家製食品
8. 優惠不可與其他優惠一併使用
9. 優惠不可兌換現金或其他產品
10. 如有任何爭議，帝苑酒店保留最終決定權利